
Antsla Vallavolikogu
EELARVE- JA MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Antsla 8. veebruar 2016 nr 2

Algus kell 12.00, lõpp kell 13.30.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Rando Treimuth, Merike Prätz, Eve Sikk, 
Kalmer Kallion, Jaanus Pruuli, Greta Puija ja Kaire Uiboleht.
Koosolekul ei osalenud: Heinar Kool

Komisjoni esimees ütles, et järgmiseks volikogu istungiks tuleb ette valmistada otsuse eelnõu 
eelarve- ja majanduskomisjoni koosseisu muutmise kohta. Jätta komisjoni koosseisust välja 
Heinar Kool ja kinnitada uueks komisjoni liikmeks volikogu liige Tiit Tõnts.

Komisjoni esimees tegi ettepaneku arutada päevakorrapunkti 6. Muud küsimused all määruse 
eelnõud „Teehoiukava aastateks 2016-2017”.

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2016. aasta eelarve vastuvõtmine II lugemine.
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

2. Antsla valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava kinnitamine.
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist

3. Vallavara tasuta kasutusse andmine otsustuskorras.
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist

4. Kobela alevikus  asuvate tootmismaa kruntide  munitsipaalomandisse taotlemisest. 
Ettekandja: Ester Hommik, maakorraldaja

5. Ülevaade perearstikeskuse projektist.
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem

6. Muud küsimused

1. Antsla valla 2016. aasta eelarve vastuvõtmine II lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas I ja II lugemise vahel laekunud 
sihtotstarbelisi eraldisi ja tasandusfondi laekumisi.
Tulude eelarve suurenemine summas 146 410 eurot.
Kulude eelarve suurenemine summas 146 410 eurot:
- sh põhitegevuseks 135 210 eurot;
- sh investeerimistegevuseks 11 200 eurot.  (materjal antud protokolli lisana).

Laekunud on ka üks eelarve parandusettepanek: 
Vähendada tegevusala 08103155 Mänguväljakud puhkepargid materiaalse põhivara soetamine ja 
renoveerimine 20 000 eurot. 
Lisada investeeringutesse tegevusala 08103 Mänguväljakud puhkepargid Antsla Vallamaja ja Antsla 
Kultuuri- ja spordikeskuse vahelise haljasala detailplaneering 20 000 eurot. 



Toimus arutelu. 

Komisjoni esimees tegi kompromissettepaneku, jätta 20 000 eurot Mänguväljakute alla alles, see on 
Multifunktsionaalse mänguväljaku omaosalus, vastasel korral  tuleb projektitaotlus tagasi võtta ja 
mänguväljaku ehitus jääb ära. 
Pearaamatupidaja ütles, et vallamaja taga olevale mängualale, mis asub kolmel kinnistul, on juba 
detailplaneering ära tehtud.
Jaanus Pruuli ja Rando Treimuth ütlesid, et eelarve muudatusettepanek on tehtud eesmärgiga näha 
kogu selle piirkonna planeeringut.

Tehti erinevaid ettepanekuid:
1) korraldada nimetatud maa-ala visiooni konkurss;
2) teha koostööd Tartu Maaülikooli maastikuarhitektuuri tudengitega, et lõputöö oleks Antsla linna 
selle piirkonna visioon.
3) ettepaneku esitajatel võtta ettepanek tagasi.

Komisjoni liikmed kokkulepet ei saavutanud. 
Viidi läbi hääletus, muudatusettepaneku vastu oli 5 komisjoni liiget ja erapooletuks jäi 3 komisjoni 
liiget. Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmed ettepanekut volikogu istungil ei toeta. 

12.30 lahkus komisjoni liige Rando Treimuth

2.  Antsla valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava kinnitamine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus tellis 2015. aasta jaanuari kuus AS-lt Võru Vesi Antsla valla ühisveevärgi ja 
-kanalisatsiooni arendamise kava uuendamise, et kava ajakohastada. Sisse on viidud toimunud 
muudatused. Ettekandja tutvustas muudatusi. Vallavalitsuse poolt on tehtud veel üks ettepanek AS-le 
Võru Vesi, lisada ÜVK kavasse - AS Antsla Inno reoveetrassi ühendamine Kobela 
reoveekanalisatsiooniga survetorustiku abil.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada Antsla valla ÜVK kava koos parandusettepanekutega 
volikogule kinnitamiseks. 

3.  Vallavara tasuta kasutusse andmine otsustuskorras

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku anda Antsla valla omandis olev „Pumbajaama“ kinnistu, 
asukohaga Haabsaare küla Antsla vald Võru maakond, MTÜ-le Roheline Karula, otsustuskorras tasuta
kasutusse tähtajaga kolmkümmend aastat, eesmärgiga kasutada kinnistul asuvat puurkaev-pumplat vee
võtmiseks. Tasuta kasutusse andmine on põhjendatud asjaoluga, et kasutusse saaja hooldab kinnistut 
ja tagab ehitise säilimise ning puurkaev-pumpla funktsioneerimise.

Toimus arutelu. 

Komisjoni esimees ütles, et otsuse saab reaalselt vastu võtta alles siis, kui  Antsla valla ühisveevärgi ja
-kanalisatsiooni arendamise kava on kehtima hakanud. Otsuse jõustumise punktis teha vastav märge.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 



4.  Kobela alevikus  asuvate tootmismaa kruntide  munitsipaalomandisse taotlemisest

Ettekandega esines maakorraldaja Ester Hommik. 
Kõik maatükid on pandud katastrisse ja riigi kinnisvararegistrisse. Maatükid on riigi omandis. 
Riigivaraseaduse (praegu kehtiv) § 33 annab võimaluse tasuta või alla hariliku väärtuse nende 
maatükkide võõrandamiseks, aga hetkel puuduvad rakendussätted ja riik ei saa nendega toimetada. 
Riigivaraseadus on muutmisel.
Maakorraldaja tutvustas maatükkide võõrandamise protsessi. 
Praegu saaksime maatükid tasuta valla omandisse, aga kui anname maatüki hoonestusõigusega 
ettevõtjale, siis on vaja maksta 65% maa harilikust väärtusest. Uue Riigivaraseadusega seda nõuet 
muudetakse.  
Küsimus on, kas taotleme maatükid valla omandisse praegu, või siis kui jõustub uus Riigivaraseadus.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu tootmismaa kruntide munitsipaalomandisse 
taotlemiseks volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

5.  Ülevaade perearstikeskuse projektist

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz ja tutvustas hetkeolukorda. 

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed toetasid projektis osalemist.

6. Muud küsimused
Teehoiukava aastateks 2016-2017

Ettekandega esines ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar ja tutvustas teehoiukava aastateks 2016-
2017, antud protokolli lisana.
Enn Vasar tutvustas 2016. aastal planeeritud investeeringuid, pindamis- ja asfalteerimistöid ning 
hooldustöid. 
Kõige suurema investeeringuobjekti Antsla-Kobela kergliiklustee omaosaluse summaks on eelarvesse 
esialgu planeeritud 640 000 eurot, täpne summa selgub 29. veebruaril.
Investeeringuteks on esialgu planeeritud 814 185 eurot, hooldustöödeks 50 000 eurot. 

Toimus arutelu.

Komisjoni esimees tegi ettepaneku võtta pindamistööde nimekirja veel Tööstuse tänava 2,5 kordne 
pindamine.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

Kurmet Müürspp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


